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Abstract (en)
Rope made from composite material, intended more particularly to serve as a semi-rigid or rigid guy, and characterised in that it consists of a
filamentary winding of composite fibre agglomerated by means of a binding agent and wound according to a plurality of possible arrangements
about at least two end spindles forming at least two corresponding end heads, each having an orifice or taking the form of a ball, so as to make it
easier to fasten the rope. <IMAGE>

Abstract (fr)
Câble en matériau composite plus particulièrement destiné à servir de hauban, semi-rigide ou rigide, et caractérisé en ce qu'il est constitué d'un
bobinage filamentaire de fibre composite agglomérée par un agent de liaison, et enroulée suivant plusieurs agencements possibles autour d'au
moins deux axes d'extrémités, formant au moins deux têtes terminales correspondantes comportant chacune un orifice ou prenant la forme d'une
boule afin de faciliter la fixation du câble. <IMAGE>
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